
Zápisnica 

z III. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 

konaného dňa 27. 08. 2024 o 17:30 hod. v zasadacej miestnosti Kláštora v Močenku  

na Školskej ul. č. 1690, 951 31 Močenok 

 

Prítomní:   PaedDr. Roman Urbánik, starosta 

Ing. Rastislav Benčík - poslanec OcZ, 

Ing. Marek Mesároš - poslanec OcZ,  

Ing. Lukáš Minár - poslanec OcZ, 

Mgr. Roman Révay - poslanec OcZ,  

Mgr. Peter Sýkora - poslanec OcZ,  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová poslankyňa OcZ, 

Ing. Jozef Šuvada - poslanec OcZ, 

PaedDr. Lucia Tóthová - poslankyňa OcZ. 

 

Ospravedlnení:   Mgr. Ľuboš Blažo - poslanec OcZ– poslanec OcZ, 

Ing. Gabriel Bleho - poslanec OcZ, 

Ing. Stanislav Šimko - poslanec OcZ.  

 

Ostatní prítomní:  Milena Veresová, hlavná kontrolórka obce, 

Ing. Lucia Benčíková, prednostka Obecného úradu v Močenku. 

     

Videozáznam z III. zasadnutia OcZ v Močenku je zverejnený na odkaze: https://mocenok.sk/clanok/iii-

riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku  

  

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

III. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Močenku v zmysle plánu práce v roku 2024 otvoril a viedol  

PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce. Na začiatku zasadnutia privítal prítomných poslancov  

a poslankyne a skonštatoval, že počet poslancov v zasadacej miestnosti je 8, t. j. Obecné zastupiteľstvo  

je uznášania schopné. Starosta obce informoval prítomných, že z rokovania obecného zastupiteľstva  

sa ospravedlnili poslanci Mgr. Ľuboš Blažo, Ing. Gabriel Bleho a Ing. Stanislav Šimko. 

 

Starosta obce navrhol, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol Mgr. Petra Sýkoru a PaedDr. Luciu Tóthovú. 
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Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil Ing. Luciu Benčíkovú, prednostku Obecného úradu  

v Močenku. 

 

Uznesenie č. 1. – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) schvaľuje 

návrhovú komisiu v zložení:  

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Monika Straňáková Kohútová 

 

za overovateľov zápisnice určuje:  

Mgr. Petra Sýkoru, PaedDr. Luciu Tóthovú 

 

b) určuje 

za zapisovateľku: Ing. Luciu Benčíkovú 

 

 

 

2. Schválenie programu rokovania 

 

Bod č. 2 začína v zázname od času 3:20 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ).  

 

Starosta obce uviedol, že návrh programu III.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v zmysle plánu práce v roku 

2024 bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Návrh programu bol 

zverejnený na úradnej tabuli, webovom sídle obce, elektronickej úradnej tabuli a v káblovej televízii. Následne 

starosta obce prečítal  program rokovania.  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

2. Schválenie programu rokovania   

3. Kontrola plnenia uznesení z II. zasadnutia OcZ zo dňa 29. 05. 2024 

4. Interpelácie poslancov 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie  

5.1. Návrh na schválenie poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou štátu 

5.2. Rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva obce Močenok a jeho komisií 

5.3. Návrh na schválenie spolufinancovania projektu: Modernizácia MC ul. Dekana Dúbravického, 

Močenok 
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6. Ekonomika a majetok 

6.1. Informácia o čerpaní rozpočtu obce k 30. 06. 2024 

6.2. Monitorovacia správa programového rozpočtu k 30. 06. 2024 

6.3. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023 

6.4. Konsolidovaná výročná správa obce Močenok za rok 2023 

6.5. Výročná správa Domova dôchodcov Milosrdného samaritána za rok 2023 

6.6. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2024 – KREDIV, o.z. 

6.7. Návrh III. zmeny rozpočtu obce na rok 2024 

6.8. Návrh na zloženie inventarizačných komisií na vykonanie fyzickej inventúry majetku Obce 

Močenok k 31. 12. 2024 

 

7. Hlavný kontrolór 

7.1. Správa z kontroly všeobecne záväzných právnych predpisov obce Močenok 

 

8. Majetkové prevody, nájmy  

8.1. Žiadosť o odkúpenie OP – Erika Stehlíková s manželom 

8.2. Žiadosť o odkúpenie OP – Ľuboslav Hipp s manželkou 

8.3. Žiadosť o odkúpenie OP – Štefan Bleho s manželkou 

8.4. Žiadosť o odkúpenie OP – ADVENTUS, n.o. 

8.5. Schválenie odpredaja OP – BERA, s. r.o. 

8.6. Schválenie odpredaja OP – Marta Dičérová a ostatní spoluvlastníci 

8.7. Schválenie odpredaja OP – Ľudovít Vaško s manželkou 

 

9. Zápisnice z komisií 

 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy. 

 

10. Rôzne 

10.1. Informácia starostu obce o zmene tajomníčky v komisii pre sociálne veci a bytové otázky 

 

11. Diskusia 

 

12. Záver 

 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu programu rokovania, ktorý bol zverejnený v zmysle  

§ 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 



Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili program rokovania. 

 

Starosta obce skonštatoval, že program rokovania III. zasadnutia OcZ v Močenku bol schválený. Informoval 

sa, či prítomní poslanci majú pozmeňujúci návrh k programu rokovania. 

 

Prítomní poslanci nemali pozmeňovacie návrhy.  

 

Uznesenie č. 2. – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

predložený program rokovania, ktorý bol zverejnený podľa § 12 ods. 4 zákona o obecnom zriadení 

 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z II. zasadnutia OcZ zo dňa 29. 05. 2024 

 

Bod č. 3 začína v zázname od času 8:20 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Milene Veresovej, ktorá informovala prítomných poslancov 

o plnení uznesení z II. zasadnutia OcZ zo dňa 29. 05. 2024. Hlavná kontrolórka uviedla, že okrem jedného 

uznesenia (pozn. podpísanie nájomnej zmluvy so spolkom Urban Močenok) sú všetky ostatné uznesenia 

splnené, ktoré mali ukladaciu povinnosť. Termíny plnenia uznesení sú uvedené v materiáli, ktorý predložila 

hlavná kontrolórka. 

 

Prednosta obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že už aj nájomná zmluva so spolkom Urban Močenok 

je podpísaná, tzn. všetky ukladacie uznesenia sú splnené. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiáli. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili kontrolu plnení z posledných zasadnutí OcZ v Močenku. 

 

Uznesenie č. 3. – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

Kontrolu plnenia uznesení z II. zasadnutia OcZ v Močenku zo dňa 29.05.2024 
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4. Interpelácie poslancov 

 

Bod č. 4 začína v zázname od času 10:50 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

Poslanci v rámci bodu Interpelácie poslancov nevystúpili. 

 

 

 

5. Materiály predložené na prerokovanie 

 

Bod č. 5.1 začína v zázname od času 11:17 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

5.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Jozefovi Šuvadovi, predsedovi komisie  

pre sociálne veci a bytové otázky. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada prečítal návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, či by návrh nemal obsahovať aj dôvodovú správu. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že postupovali podľa platného VZN. Ďalej poznamenal, že komisia 

navrhuje zmeniť prílohu VZN a materiál sa pripraví na nasledujúce zasadnutie OcZ. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poznamenal, že na niektorom z predchádzajúcich zasadnutí obecného 

zastupiteľstva bolo povedané, aby návrh uznesenia obsahoval aj dôvodovú správu a mal by byť postup 

jednotný.   

 

Starosta obce odpovedal, že dôvodovou správou je ten poradovník, nakoľko má obecný úrad avízo, že sa 

v blízkej dobe uvoľní byt a potrebujeme mať schválený poradovník na nájomné byty, aby sme mali do rezervy 

nájomníkov. Nejedná sa o poradovník pre konkrétnu bytovku. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, že či Obec zaznamenala problémy s nájomníkmi, lebo on sa 

dozvedel o určitých problémoch. 

 

Starosta obce odpovedal, že Obec vie o problémoch v najnovšej bytovke. Viackrát sa realizovalo osobné 

stretnutie so všetkými nájomníkmi, boli upozorňovaní na dané problémy, jednej nájomníčke bola ukončená 

nájomná zmluva za hrubé porušenie nájomnej zmluvy. Poznamenal, že Obec dala do tejto bytovky vyše 100 

tis. eur z vlastných zdrojov a nemôže to tam fungovať ako na školskom internáte. 

 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu poradovníka pre pridelenie nájomných bytov postavených s podporou 

štátu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 
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Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili návrh poradovníka pre pridelenie nájomných bytov. 

 

Uznesenie č. 5.1 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

na návrh Komisie pre sociálne veci a bytové otázky poradovník pre pridelenie nájomných bytov 

postavených s podporou štátu 

1-izbové byty – určenie poradia  

P.č. Meno a priezvisko, adresa_     ________________________           Počet bodov__ 

1. Mgr. Dušana Macháliková, D. Dúbravického 1808, Močenok   131 

2. Mgr. Júlia Dičérová, Nitrianska 1238, Močenok    126,5 

3. Bohumil Pákozdy, Sv. Gorazda 516, Močenok    126 

 

 

 

Bod č. 5.2 začína v zázname od času 24:55 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ).  

 

5.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva obce 

Močenok a jeho komisií. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá materiál vypracovala. 

 

Hlavná kontrolórka poznamenala, že sa viackrát spomenula potreba novelizovať pôvodný rokovací poriadok 

a preto vypracovala a predkladá úplne nový rokovací poriadok. Po doručení pripomienok k tomu to materiálu 

si sama uvedomila, že by tam ešte navrhovala niektoré veci upraviť.  

Hlavná kontrolórka prečítala návrhy zmien v predloženom Rokovacom poriadku. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že podľa neho je tento rokovací poriadok veľmi komplikovaný. Napr. 

by stanovil časový úsek, do kedy sa môže poslanec ospravedlniť z rokovania obecného zastupiteľstva. 

Lebo z tohto predloženého materiálu to znamená, že bude stačiť, keď zavolá poslanec starostovi obce 1 min 

pred začiatkom OcZ. Tiež sa mu nepozdával časový limit na vystúpenie, resp. diskusiu, lebo v jednom odstavci 

sa spomína časový limit 5 min a v ďalšom 10 min. 

 

Starosta obce uviedol, že každému môže prísť do cesty niečo nečakané a teda nepredvídateľné, prečo nemôže 

poslanec prísť na zasadnutie OcZ a to dokáže  pochopiť a rešpektovať to.   

 

Hlavná kontrolórka uviedla, že občania by mali časový limit na vystúpenie 5 min a ten, čo niečo prezentuje, 

tak by mal časový limit 10 min. Napr. nedávno tu boli zástupcovia z ewia a.s., Duslo a. s., pani Čuboňová 

k zmenám územnému plánu. Predložený rokovací poriadok mala z občianskeho združenia, ktoré sa venuje 

obciam a samosprávam. 
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Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že chceli nový rokovací poriadok nakoľko pôvodný dokument nie je 

v súlade s judikátmi. Je potrebné mať riadny rokovací poriadok, aby poslanci vedeli, komu môžu a nemôžu 

ukladať úlohy a podobne. Nakoľko však vznikli nedorozumenia v rámci pripomienok k návrhu rokovacieho 

poriadku a aby neoberali občanov o čas, tak navrhol, aby sa dohodlo neformálne stretnutie všetkých poslancov, 

kde by sa dohodli jednotne na novom rokovacom poriadku a ten schválili. Z toho dôvodu navrhol, aby sa 

materiál teraz stiahol z rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že im išlo o to, aby bol vytvorený dokument, ktorý bude v súlade so 

zákonom a podľa ktorého by sa mohli riadiť. Aby vedeli, či môže a komu môže obecné zastupiteľstvo 

odporučiť alebo uložiť za úlohu vykonať niečo v zmysle uznesenia, pretože nechcú aby vznikol nejaký právny 

„paškvíl“.  

 

Starosta obce poznamenal, že keď sa poslanci stretnú, tak im odporúča, aby dodržali zákon a neprišli 

s návrhom niečoho, čo znovu bude porušovať zákon a vznikne ďalší „paškvíl“. Rokovací poriadok má byť 

taká malá kuchárka, aby vedeli, ako postupovať počas rokovania. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že jeho pripomienky k predloženému materiálu poslal starostovi do 

mailu a požiadal ho, aby dal hlasovať o jeho návrhu o stiahnutie materiálu z rokovania obecného 

zastupiteľstva. Uznáva, že musí byť vypracovaný v zmysle zákona a preto by bol rád, ak by sa všetci poslanci 

k tomuto materiálu stretli a vzišiel jeden riadny dokument.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada podporil návrh poslanca Ing. Mareka Mesároša, aby sa materiál stiahol 

z rokovania. Poprosil ostatných, ak by boli pozmeňovacie návrhy k materiálom, aby ostatných včas 

informovali, nech si ich vedia včas preštudovať. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš odpovedal, že je to jeho právo ako poslanca podať pozmeňovacie návrhy. 

Intenzívne o tých pozmeňovacích návrhoch hovoril aj s hlavnou kontrolórkou a to mohli aj ostatní. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že im ide o to, aby sa odstránili nedostatky, ktoré sa zistili počas 

predchádzajúcich zasadnutí.  

 

Starosta obce oponoval, že dôležitý je zákon a ten treba v prvom rade dodržiavať. 

 

Starosta obce dal hlasovať za stiahnutie materiálu z rokovania podľa návrhu poslanca Ing. Mareka Mesároša. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 5.2 bol na návrh poslanca Ing. Mareka Mesároša stiahnutý z rokovania OcZ. Prerokuje sa na najbližšom 

OcZ v Močenku. 

 

 

 



Bod č. 5.3 začína v zázname od času 53:20 min (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ).  

 

 

5.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia na zabezpečenie spolufinancovania 

projektu: Modernizácia MC ul. Dekana Dúbravického, Močenok v rámci výzvy, ktorú vyhlásilo 

Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie. Obec má možnosť zrekonštruovať cestu v ul. 

D. Dúbravického, ktorá vedie okolo školy, kostola a športovej haly, čiže je to frekventovaná komunikácia. 

Rada partnerstva mu v deň konania zasadnutia OcZ oznámila, že náš projekt bol posunutý  

do ďalšieho kola. Na danú stavbu má obec stavebné povolenie a vybraného zhotoviteľa. Uviedol, že výška 

spolufinancovania je 8 %. V rámci hodnotenia projektu naša obec získala najviac bodov. Celkové náklady  

na rekonštrukciu tejto miestnej komunikácie sú vyše 211 tis. eur. Cesta by sa rekonštruovala od bývalého fota 

až po križovatku na ul. Družstevná. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že ho teší, že projekt bol podporený. Je to ulica, ktorá je často využívaná, 

ide sa k nej aj do Domova dôchodcov, na futbalové ihrisko, do kostola a podobne. Je rád, že po jeho intervencii 

sa s touto ulicou bude niečo robiť. Prihovoril sa za schválenie. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš sa informoval, či predmetom rekonštrukcie cesty je aj jej rozšírenie, lebo 

v niektorých úsekoch je dosť úzka. 

 

Starosta obce odpovedal, že v určitých miestach sa bude cesta rozširovať, po celej jej dĺžke budú obrubníky. 

Projekt bol nachystaný aj na parkovacie miesta, ale nebol to oprávnený výdavok, tak sa s tým pri realizácii 

prác nepočíta. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, či hlavným dôvodom výberu tejto komunikácie bolo jej 

rozšírenie. Lebo momentálne tam nie sú výtlky.  

 

Starosta obce odpovedal, že na ceste  nie sú síce výtlky, ale je vo veľmi zlom stave. Pri športovej hale sú veľké 

bubliny a keď sa podarilo presvedčiť Radu partnerstva, tak to asi správne vyhodnotili.  

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová sa informovala, ako sa bude tento úsek riešiť s odvodňovaním, nakoľko 

pri prívalových dažďoch tam stojí voda a sú tam problémy. 

 

Starosta obce uviedol, že projekt rieši cestnú komunikáciu. Čo sa týka rigolov, tak to projekt nerieši 

a parkovacie miesta budú chcieť riešiť zo zatrávňovačiek, aby voda mohla vsakovať.  

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová uviedla, že problémy s vodou majú občania, ktorí bývajú oproti športovej 

hale. 

 

Starosta obce uviedol, že on nespozoroval, že by tam nestačili rigoly na odvod vody pri bežných dažďoch, ale 

pri návalových dažďoch nepomôže nič.   

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, či sa plánuje vybudovať aj chodník v tejto uličke. Nakoľko chodia 

tade deti do školy, občania do kostola a podobne. Možno napr. aj svojpomocne. 

 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


Starosta obce uviedol, že to nie je oprávnený náklad, ale obec hľadá výzvy, do ktorých by sa mohla obec 

zapojiť aj s chodníkmi. Uviedol, že ceny stavebných prác výrazne narástli. Obec má v tejto chvíli vypracovanú 

projektovú dokumentáciu na chodník v ul. Čingov a v ul. Nitrianska.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili spolufinancovanie projektu: Modernizácia MC ul. Dekana Dúbravického, Močenok. 

 

Uznesenie č. 5.3 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

zabezpečenie spolufinancovania projektu: Modernizácia MC ul. Dekana Dúbravického, Močenok  

v rámci výzvy č.  PSK-MIRRI-009-2024-ITI-EFRR, priorita 3P1. Doprava, opatrenie 3.2.4 Miestne 

komunikácie vyhlásenej Ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie  a to vo výške 

najmenej 8 % z celkových výdavkov z vlastných prostriedkov alebo iných ako verejných prostriedkov, 

čo v našom prípade je čiastka 16 894,19 €. 

 

 

 

6. Ekonomika a majetok 

 

Bod č. 6.1 začína v zázname od času 1:05:55 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 06. 2024. Starosta obce 

uviedol, že obec dostane tento rok o približne 80 tis eur menej, ako bolo rozpočtovaných, pokiaľ štát 

nezasiahne, tak to môže byť aj vyššia suma do konca roka. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval na sumu 18 tis eur na rezervu na súdny spor. 

 

Starosta obce odpovedal, že o tomto súdnom spore s bývalou pani riaditeľkou Domova dôchodcov na OcZ 

pravidelne informuje, ktorý ešte nie je doriešený. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na dopadovú plochu na detskom ihrisku  

pri Kláštore, ktorá stála 4 tis. eur. Zdá sa jej, že plocha nie je rovná a sú tam kopčeky a nerovnosti. Tak sa 

informovala, či to niekto prevzal.  

 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


Starosta obce odpovedal, že dopadová plocha je z gumy a tento materiál vplyvom počasia pracuje, nakoľko je 

aj tmavej farby. Obec si robí prieskum trhu a táto dopadová plocha sa obstarala za najnižšou cenou. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či sa neplánuje oprava v ul. Topoľová. 

Myslela cestu aj chodník, nakoľko je tá cesta zaplavená. 

 

Starosta obce odpovedal, že táto ulica je jednou z tých, ktorá nemá vysporiadané vlastnícke vzťahy. Preto by 

v tomto prípade mohli byť použité len vlastné obecné peniaze. Skôr uvažuje nad opravou cesty v ul. Lipová, 

ktorá sa spája už s rekonštruovanou cestou v ul. Cintorínska. V uliciach, kde nie sú vysporiadané vlastnícke 

vzťahy k pozemkom, sa nedajú riešiť opravy ciest a chodníkov cez projekty. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa prihovoril za to, aby sa riešilo odvodnenie v ul. Topoľová, nakoľko  

po dažďoch sa tadiaľ nedá chodiť. Túto ulicu má vo volebnom obvode poslanec Ing. Jozef Šuvada a bol by 

rád, ak by protežoval aj túto ulicu, tak ako ulicu D. Dúbravického. Posledná oprava cesty bola približne pred 

50 rokmi a chodili tade ťažké kamióny do firmy A-DEMO. Rigoly sú tam zanesené a voda nemá kam odtekať. 

Požiadal, aby sa táto cesta zaradila do investičného zámeru. Vraj občania chodia 6 rokov za starostom obce, 

aby sa táto ulica riešila. 

 

Starosta obce uviedol, že poslanec Ing. Jozef Šuvada za nič neprotežoval a podľa neho to nie je konštruktívny 

prístup a za ním žiadny občan z ul. Topoľová nebol. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že podľa neho by asfaltovanie cesty v ul. Topoľová nepomohlo, skôr 

by pomohlo vybudovanie vyššieho chodníka.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa ospravedlnil, ak sa jeho slová dotkli poslanca Ing. Jozefa Šuvadu. Podľa neho 

by sa tam musela spraviť drenážna rúra ale aj rigole sú zanesené. Správa ciest  sa o to vôbec nestará a potom 

rigoly neplnia svoj účel. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada si myslí, že na vine sú aj trošku ľudia, lebo rigoly si zasypávame a pri budovaní 

príjazdovej cesty sa nedáva rúra, aby voda mohla pretekať.  

 

Starosta obce uviedol, že dávnejšie chceli v ul. Chalupy opravovať rigoly a občania sa búrili, tak to stopli. Toto 

leto boli 4 búrky a všetky to boli prívalové dažde. Občania na miesto jarkov budujú parkovacie miesta, vo 

dvoroch majú vydláždených 200 - 300 m2 plochy vyspádovanej na ulicu a tam sa všetka tá voda hromadí.  

Veľa občanov má vodu zo striech vyvedenú na ulicu, a akékoľvek riešenia nebudú stačiť na tieto prívalové 

dažde, ktoré budú čoraz častejšie.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že občania chodia za nimi s problémami, pretože ich 

volili. Občania nechcú za každým chodiť vyklopkávať na dvere starostu. Táto ulica Topoľová bola  

už viackrát spomenutá na OcZ. 

 

Starosta oponoval, že nie je pravdivé tvrdenie, že občania boli za ním.  

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na obedy pre seniorov, aký je systém 

prihlasovania dôchodcov na obedy  a podobne. V rozpočte je na to položka v sume 40 tis. eur. 

 

Starosta obce odpovedal, že systém funguje vynikajúco a je na tento projekt hrdý. Obedy pre seniorov stoja 

4,- € a rozvážajú ich zamestnanci obce, konkrétne dvaja (jeden šoféruje a druhý vykladá obedáre). V tejto 



chvíli je približne nahlásených 75 stravníkov. Takto aj obec kontroluje seniorov, keďže sledujú, či si obed 

vyzdvihli. Obedy sa nahlasujú seniori na sociálnom oddelení, donesú si obedáre, ktoré si občania označia 

svojim menom. Rozpočtovaných 40 tis eur je príjem od občanov a aj výdavok. Obci z toho nič nezostáva. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, kto vydáva tieto obedy seniorom.  

A či občania majú na výber z viacerých jedál. 

 

Starosta obce odpovedal, že najprv Obec odoberala obedy z Domova dôchodcov, potom prišla koronakríza 

a personálne problémy v DD, tak rýchle náhradné riešenie bolo, že obedy odoberá obec z Reštaurácii Elsa. 

Ľudia sú s touto službou spokojní. Občania nemajú možnosť výberu jedál, osobne si myslí, že by to bolo veľmi 

náročné. V obci je viacero možností sa stravovať, ale občan si za to priplatí. V súčasnej dobe Obec čaká na 

jednu výzvu, aby sme mohli požiadať o väčšie auto a rozvoz stravy by bol komfortnejší.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 06. 2024. 

 

Uznesenie č. 6.1 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu o čerpaní rozpočtu k 30. 06. 2024. 

 

 

 

Bod č. 6.2 začína v zázname od času 1:33:30 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom Monitorovaciu správu programového rozpočtu  

k 30. 06. 2024. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Monitorovaciu správu programového rozpočtu k 30. 06. 2024. 

 

Uznesenie č. 6.2 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Monitorovaciu správu programového rozpočtu k 30. 06. 2024 

 

 

 

Bod č. 6.3 začína v zázname od času 1:34:45 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu audítora z overovania konsolidovanej účtovnej 

závierky k 31.12.2023. 

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že audítorka vo svojej správe konštatuje, že Obec 

Močenok spolu so svojimi rozpočtovými organizáciami postupovala v zmysle zákonov a konsolidovaná 

účtovná závierka je v zmysle zákona predložená. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Správu audítora z overovania konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023. 

 

Uznesenie č. 6.3 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu audítora z overovania konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023. 

 

 

 

Bod č. 6.4 začína v zázname od času 1:36:17 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom Konsolidovanú výročnú správu Obce Močenok za rok 2023. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku
https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Konsolidovanú výročnú správu Obce Močenok za rok 2023. 

 

Uznesenie č. 6.4 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Konsolidovanú výročnú správu Obce Močenok za rok 2023. 

 

 

 

Bod č. 6.5 začína v zázname od času 1:37:37 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom Výročnú správu Domova dôchodcov Milosrdného 

samaritána Močenok za rok 2023. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča zobrať na vedomie predložený materiál. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Výročnú správu Domova dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok za rok 

2023. 

 

Uznesenie č. 6.5 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

prerokovalo a berie na vedomie 

Výročnú správu Domova dôchodcov Milosrdného samaritána Močenok za rok 2023 

Bod č. 6.6 začína v zázname od času 1:39:30 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku
https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

6.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť OZ KREDIV, ul. Sv. Gorazda 1475, 951 31  

Močenok, IČO 36 105 589 o dotáciu z rozpočtu obce Močenok vo výške 5 000,- €. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy je za 

poskytnutie dotácie. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča schváliť dotáciu pre OZ KREDIV. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada uviedol, že náklady na tohtoročný festival Gorazdov Močenok prevyšujú príjmy 

z príspevkov a od sponzorov. V tejto chvíli ešte nie sú vyplatené niektoré faktúry. Obec má vyčlenených  

v rozpočte 5 000,- € na festival.  

 

Starosta obce ozrejmil, že OZ KREDIV získalo dotáciu z Úradu vlády SR a NSK a pri všetkých dotáciách je 

to tak, že je potrebná spoluúčasť. Spomínaných 5 000,- € by obec použila  pri spoluorganizovaní festivalu, ale 

tento rok väčšinu výdavkov znášalo OZ KREDIV a použijú sa na tú časť spolufinancovania. Obci nevznikne 

nový výdavok. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili dotáciu pre OZ KREDIV vo výške 5 000,- €. 

 

Uznesenie č. 6.6 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť OZ KREDIV, ul. Sv. Gorazda 1475, 951 31  Močenok, IČO 36 105 589 o dotáciu z rozpočtu obce 

Močenok 

b) schvaľuje 

dotáciu vo výške 5 000,- € pre OZ KREDIV, ul. Sv. Gorazda 1475, 951 31  Močenok, IČO 36 105 589 

 

 

 

Bod č. 6.7 začína v zázname od času 1:43:47 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh III. zmeny rozpočtu obce na rok 2024. Návrh zmeny 

rozpočtu bol v lehote zverejnený na úradnej tabuly.  

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti 

odporúča schváliť návrh III. zmeny rozpočtu obce na rok 2024. 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

Starosta obce uviedol, že obec pri III. zmene rozpočtu reaguje na aktuálnu situáciu, sú v ňom zahrnuté nové 

dotácie, sponzorské dary a zmena výšky podielových daní. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili III. zmenu rozpočtu obce na rok 2024. 

 

Uznesenie č. 6.7 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

III. zmenu rozpočtu obce na rok 2024 

 

 

 

Bod č. 6.8 začína v zázname od času 1:46:26 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

6.8 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh na zloženie inventarizačných komisií na vykonanie 

fyzickej inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2024. Uviedol, že tak ako to býva zvykom, inventarizačné 

komisie sú zložené z poslancov a zo zamestnancov obce. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš požiadal o jeho výmenu v ústrednej inventarizačnej komisii v ktorej  

je predsedom už niekoľko desaťročí. Pre svoje pracovné povinnosti to nestíha a zamestnankyne obecného 

úradu veľakrát čakajú už len na neho, kedy  si preberie podklady a podpíše materiály. V predloženom materiály 

nevidel meno poslanca Ing. Jozefa Šuvadu, tak poprosil, či by mohol byť on predsedom inventarizačnej 

komisii. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová požiadala o zmenu z dôvodu pracovných povinností, či by ju v dielčej 

inventarizačnej komisii pre kultúru a kino mohla nahradiť poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová. 

 

Starosta obce navrhol, že predsedom v ústrednej inventarizačnej komisii by mohol byť poslanec Ing. Lukáš 

Minár, na čo prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková poznamenala, že poslanec Ing. Lukáš Minár je 

už predsedom v dielčej komisii a nemôže byť teda predsedom v ústrednej komisii. 

 

Starosta obce dal hlasovať o pozmeňujúcich návrhoch poslancoch Ing. Mareka Mesároša a PaedDr. Lucii 

Tóthovej. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


Za: 7 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Jozef Šuvada 

 

Poslanci schválili s pozmeňovacími návrhmi zloženie inventarizačných komisií. 

 

Uznesenie č. 6.8 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje 

s pozmeňovacími pripomienkami návrh na zloženie inventarizačných komisií na vykonanie fyzickej 

inventúry majetku Obce Močenok k 31. 12. 2024. 

Pozmeňovacie návrhy: 

- v ústrednej inventarizačnej komisii bude predsedom komisie Ing. Jozef Šuvada, 

- v dielčej inventarizačnej komisii pre kultúru a kino bude predsedníčkou komisie  

Mgr. Monika Straňáková Kohútová. 

 

 

 

7. Hlavný kontrolór obce 

 

Bod č. 7.1 začína v zázname od času 1:52:33 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

 

7.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom Správu z kontroly všeobecne záväzných právnych predpisov 

obce Močenok. Odovzdal slovo hlavnej kontrolórke, ktorá predložila správu z kontroly. 

 

Hlavná kontrolórka p. Milena Veresová skonštatovala, že nenašla nič také, čo by bolo závažné porušenie 

zákonov. Niektoré VZN treba novelizovať. VZN o sociálnych službách by odporúčala spojiť do jedného 

spoločného VZN , lebo obec ich má viacero a občan v nich môže strácať prehľad. Poznamenala, že ona nie je 

zástankyňa niekoľkých dodatkov k VZN, a preto vždy odporúča vydať úplne nové VZN s rovnakým obsahom 

so zapracovanými zmenami. Uviedla, že s prednostkou obecného úradu bude postupne predkladať novely 

VZN. 

 

Starosta obce uviedol, že obec má preto veľa VZN k sociálnym službám, lebo vždy obec reagovala na nejakú 

situáciu, keď postupne zavádzala určité sociálne služby. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

Poslanci zobrali na vedomie Správu z kontroly všeobecne záväzných právnych predpisov obce Močenok. 

 

Uznesenie č. 7.1 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Správu z kontroly všeobecne záväzných právnych predpisov obce Močenok 

 

 

Starosta obce vyhlásil krátku technickú prestávku. 

 

 

 

8. Majetkové prevody a nájmy 

 

Bod č. 8.1  začína v zázname od času 1:57:40 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.1 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Eriky Stehlíkovej a manžela Milana Stehlíka, obaja 

bytom Švábska 1470/37, 951 31 Močenok o odkúpenie novovytvorených parciel č. 1747/257 o výmere 61 m2, 

druh pozemku: zastavaná plocha a parc. č. 1747/258 o výmere 7 m2, druh pozemku: zastavaná plocha. 

Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie 

a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči odpredaju pozemku, jeden pozemok 

tvorí tzv. oplotenú predzáhradku a na druhom pozemku stojí garáž. Upozorňuje však na elektrický stĺp  

so vzdušným elektrický vedením, ktorý sa nachádza na predávanom pozemku. V prípade odpredaja komisia 

doporučuje zriadiť vecné bremeno na všetky inžinierske siete a právo prístupu, montáže a údržby pre správcov 

sietí a aby nebolo ďalším občanom zamedzené napojenie do distribučnej siete. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že bude dobré, ak sa na dané pozemky zriadi vecné bremeno, keďže 

tam je stĺp vzdušného vedenia elektriny. Pretože v dnešnej dobe sa elektrina vedie k novému domu v zemi 

a musíte mať na to povolenie. Odporúča to, aby sa v budúcnosti predišlo k problémom s pripojením.  

 

Starosta obce odpovedal, že keď sa tam zriadi vecné bremeno, tak to vecné bremeno bude mať obec a nie 

budúci stavebník. A tiež podľa neho, monopolní distribútori mali vždy prístupné svoje zariadenia, aj keď boli 

na súkromnom pozemku.  

 

Prednostka obecného úradu Ing. Lucia Benčíková uviedla, že to konzultovala so Západoslovenskou 

distribučnou spoločnosťou a. s. a aj s právnikom a podľa ich vyjadrenia bude postačovať upozorniť nových 

majiteľov na túto skutočnosť a v zmluve by malo byť uvedené, že v zmysle zákona o energetike musia noví 

majitelia povoliť vstup na pozemok. Obce a Mestá takto štandardne predávajú pozemky. 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa informoval, že čo nastane v prípade, ak sa bude vymieňať stĺp. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík odpovedal, že je to verejná sieť a keď budú elektrikári stĺp vymieňať, tak oni 

prídu, stĺp vymenia a nikoho o tom nemusia ani informovať. Je to vo verejnom záujme. V ďalšej žiadosti je 

obdobný problém a na tom stĺpe je obecné verejné osvetlenie.  

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


 

Starosta obce odpovedal, že Obec má súhlas od ZSDIS a. s., že na ich stĺpy si obec môže nainštalovať verejné 

osvetlenie, v prípade výmeny daného stĺpa si obec na vlastné náklady bude musieť dať dole verejné osvetlenie 

a potom ho znovu namontovať. Aj v tomto prípade nový majiteľ bude musieť strpieť vstup na pozemok.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poznamenal, že v prípade, ak má pozemok (napr. dvor) viacero vlastníkov a cez 

pozemok pôjde napr. vodovod, kanalizácia, tak v tomto prípade bude musieť byť vecné bremeno.  

 

Starosta obce odpovedal, že keď cez pozemok vedie pripojenie kanalizácie do ďalšieho domu a ten kto predáva 

ten pozemok si dá do zmluvy vecné bremeno, že musíš strpieť vstup na pozemok, lebo prípojka je vlastníkova. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš uviedol, že prednostka obecného úradu to vysvetlila, takže v prerokovanej 

žiadosti vecné bremeno nemusí byť. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja pozemkov pre manželov Stehlíkových. 

 

Uznesenie č. 8.1 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Eriky Stehlíkovej a manžela Milana Stehlíka, obaja bytom Švábska 1470/37, 951 31 Močenok o 

odkúpenie novovytvorených parciel č. 1747/257 o výmere 61 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a 

parc. č. 1747/258 o výmere 7 m2, druh pozemku: zastavaná plocha. Jedná  

sa o novovytvorené parcely, ktoré boli odčlenené z pozemku parc. č. 1747/1 reg. „E-KN“, vedený na LV 

č. 4274, geometrickým plánom č. 014/2024 zo dňa 21.02.2024, úradne overeným Okresným úradom 

Šaľa, Katastrálnym odborom pod č. G1-174/2024 dňa 26.03.2024. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľností – novovytvorených parciel č. 1747/257 o výmere 61 m2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a parc. č. 1747/258 o výmere 7 m2, druh pozemku: zastavaná plocha pre 

žiadateľov Milana a  Eriku Stehlíkových, bytom ul. Švábska 1470/37, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, 

ktorej výška bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v 

Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. d) a f)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Odôvodnenie: 



Obec Močenok sa rozhodla predať predmetné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa nakoľko 

žiadatelia dlhodobo užívajú časť obecného pozemku ako predzáhradku (novovytvorená parc. č. 

1747/257) a na časti obecnej parcely je garáž (novovytvorená  parc.  

č. 1747/258). 

 

 

 

Bod č. 8.2  začína v zázname od času 2:09:10 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.2 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Ľuboslava a Mgr. Soni Hippových, obaja bytom ul. 

Školská 1701/14, 951 31  Močenok o odkúpenie novovytvorených parciel č. 1747/71 o výmere 71 m2  

a parc. č. 1747/260 o výmere 66 m2, ktoré sa odčlenili z parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV  

č. 4274 na základe GP č. 006/2024. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi 

komisie pre územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia odporúča v žiadosti uvedené pozemky odpredať. Pozemok 

sa nachádza v záhrade rodinného domu, je oplotený a dlhodobo využívaný. Obec nemá na túto nehnuteľnosť 

prístup. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja pozemkov pre manželov Hippových. 

 

Uznesenie č. 8.2 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Ľuboslava a Mgr. Soni Hippových, obaja bytom ul. Školská 1701/14, 951 31  Močenok  

o odkúpenie novovytvorených parciel č. 1747/71 o výmere 71 m2 a parc. č. 1747/260 o výmere  

66 m2, ktoré sa odčlenili z parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 na základe GP  

č. 006/2024. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľností - novovytvorených parciel č. 1747/71 o výmere 71 m2  

a parc. č. 1747/260 o výmere 66 m2, ktoré sa odčlenili z parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 

4274 na základe GP č. 006/2024 pre manželov Ľuboslava a Mgr. Soňu Hippových, bytom Školská 

1701/14, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým posudkom a 

o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. b) a f)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať obecné pozemky z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko 

obec na tieto pozemky nemá prístup, dlhé roky sú užívané žiadateľmi ako záhrada, ktorá je nimi 

oplotená. 

 

 

 

Bod č. 8.3  začína v zázname od času 2:12:14 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.3 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť Štefana a Ing. Márie Blehových, bytom  

ul. Nitrianska 1240/64, 951 31  Močenok o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 652/21 o výmere 68 m2 , 

druh pozemku: záhrada. Odovzdal slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre 

územné plánovanie a investičnú činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia opätovne nemá námietky voči odpredaju v žiadosti 

uvedeného pozemku. Táto žiadosť bola už v minulosti schválená OcZ, ale žiadateľ nedodal geometrický plán.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja obecného pozemku pre manželov Blehových. 

 

Uznesenie č. 8.3 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť Štefana a Ing. Márie Blehových, bytom ul. Nitrianska 1240/64, 951 31  Močenok o odkúpenie 

novovytvorenej parcely č. 652/21 o výmere 68 m2 , druh pozemku: záhrada, ktorá sa odčlenila z parcely 

č. 652, vedená na LV č. 4274, reg. „E-KN“, k. ú. Močenok na základe GP č. 040/2024, úradne overený 

katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 22.05.2024 pod č. G1 – 284/2024. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti - novovytvorenej parcely č. 652/21 o výmere 68 m2 , druh 

pozemku: záhrada, ktorá sa odčlenila z parcely č. 652, vedená na LV č. 4274, reg. „E-KN“, k. ú. 

Močenok na základe GP č. 040/2024, úradne overený katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa 

dňa 22.05.2024 pod č. G1 – 284/2024 pre manželov Štefana a Ing. Máriu Blehových, bytom ul. Nitrianska 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


1240/64, 951 31  Močenok za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým posudkom 

a o konečnej cene rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. f)  Zásad hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce. 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať časť obecného pozemku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

nakoľko uvedený pozemok tvorí oplotenú časť pozemku žiadateľov a tí si kúpou vysporiadajú 

majetkovoprávne vzťahy. 

 

 

 

Bod č. 8.4  začína v zázname od času 2:15:48 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.4 Starosta obce predložil prítomným poslancom žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 790, 

so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  Močenok o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 1747/261  

o výmere 190 m2, ktorá sa odčlenila z obecnej parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274. Odovzdal 

slovo poslancovi Ing. Rastislavovi Benčíkovi, predsedovi komisie pre územné plánovanie a investičnú 

činnosť. 

 

Poslanec Ing. Rastislav Benčík uviedol, že komisia nemá námietky voči odpredaju, avšak upozorňujú na 

jestvujúci elektrický stĺp, na ktorom sa nachádza aj verejné osvetlenie. Uvedený pozemok má žiadateľ  

v súčasnosti v prenájme  

 

Starosta obce uviedol, že ako aj v prípade manželov Stehlíkových aj teraz obec upozorní žiadateľa, že na 

pozemku sa nachádza stĺp vzdušného elektrického vedenia a obecné verejné osvetlenie. Žiadateľ uvádza, že 

pozemok má slúžiť ako spevnená plocha, za účelom vytvorenia parkovacích miest  

k zariadeniu sociálnych služieb, umiestnenia požiarnej nádrže a atď, takže možno bude stĺp aj prístupný. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženej žiadosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili budúci zámer predaja obecného pozemku pre n.o. ADVENTUS. 

Uznesenie č. 8.4 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

a) prerokovalo 

žiadosť neziskovej organizácie Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  

Močenok o odkúpenie novovytvorenej parcely č. 1747/261 o výmere 190 m2, ktorá sa odčlenila  

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


z obecnej parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274 na základe GP  

č. 037/2024 úradne overenom katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 10. 04. 2024  

za účelom vybudovania nových parkovacích miest pre nové Zariadenie sociálnych služieb. 

 

b) schvaľuje 

budúci zámer odpredaja nehnuteľnosti a to novovytvorenej parcely č. 1747/261 o výmere  

190 m2, ktorá sa odčlenila z obecnej parcely č. 1747/1, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274  

na základe GP č. 037/2024 úradne overenom katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa dňa 10. 04. 

2024 pre neziskovú organizáciu Adventus, IČO: 45 739 790, so sídlom Sv. Gorazda 526/8, 951 31  

Močenok za kúpnu cenu, ktorej minimálna cena bude určená znaleckým posudkom a o konečnej cene 

rozhodne Obecné zastupiteľstvo v Močenku. 

 

Budúci zámer sa schvaľuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v znení neskorších predpisov (osobitný zreteľ) a v zmysle čl. 5 ods. 3 písm. g) a i)  Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce. 

 

Osobitný zreteľ je zdôvodnený nasledovne:  

Obec Močenok sa rozhodla predať obecný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko  

sa jedná o neziskovú organizáciu, ktorá plánuje vybudovať v obci Zariadenie sociálnych služieb  

pre seniorov a máme za to, že sa jedná verejnoprospešnú službu. Žiadateľ potrebuje na obecnom 

pozemku vybudovať na vlastné náklady parkovacie miesta pre návštevníkov Zariadenia sociálnych 

služieb a toho času má vyššie uvedený pozemok v prenájme. 

 

 

 

Bod č. 8.5  začína v zázname od času 2:20:23 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.5 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia o predaji nehnuteľnosti – pozemku, parc. 

č. 6005/200 vo výmere 16 m2, druh pozemku: orná pôda, reg. „E-KN“, vedená na LV č. 4274,  

k. ú. Močenok pre kupujúceho BERA s.r.o., so sídlom Andreja Hlinku 483/9, 951 31  Močenok, IČO: 48 23 

62 68. Žiadateľ splnil všetky podmienky potrebné k schváleniu odpredaju pozemku. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 7 

Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková Kohútová, Mgr. Peter 

Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

Ing. Rastislav Benčík 

 

Poslanci schválili odpredaj obecného pozemku pre spoločnosť BERA s.r.o. 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


 

Uznesenie č. 8.5 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti – pozemku, parc. č. 6005/200 vo výmere 16 m2, druh pozemku: orná pôda, reg. 

„E-KN“, vedená na LV č. 4274, k. ú. Močenok pre kupujúceho BERA s.r.o., so sídlom Andreja Hlinku 

483/9, 951 31  Močenok, IČO: 48 23 62 68. 

 

Odôvodnenie predaja: 

Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko 

pozemok obec nevyužíva a žiadateľ si kúpou tohto pozemku zabezpečí prístup  

na pozemky v jeho vlastníctve. 

 

Cena: 20,- €/m2 

 

 

 

Bod č. 8.6  začína v zázname od času 2:22:38 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.6 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia odpredaja nehnuteľnosti - pozemku  

a to parc. č. 1747/180 vo výmere 8 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, reg. „C-KN“, vedená  

na LV č. 2425, k. ú. Močenok pre Martu Dičérovú a ostatných spoluvlastníkov. Žiadatelia splnili všetky 

podmienky potrebné k schváleniu odpredaju pozemku. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj pozemku pre Martu Dičérovú a ostatných spoluvlastníkov. 

 

Uznesenie č. 8.6 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje   

odpredaj nehnuteľnosti - pozemku a to parc. č. 1747/180 vo výmere  

8 m2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, reg. „C-KN“, vedená na LV č. 2425, k. ú. Močenok 

pre kupujúcich: 

• Miklovičová Gabriela r. Fűrstenzellerová, nar.13.9.1953, Novomeského 512/2, Nitra, PSČ 949 

01, SR, podiel 3/21-ín k celku, 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


• Gudábová Ema r. Fűrstenzellerová, nar. 16.10.1958, Alekšince, č. 19, PSČ 951 22, SR, podiel 

3/21-ín k celku, 

• Dičérová Marta r. Fürstenzellerová, nar. 11.12.1960, Švábska 1442/14, Močenok, PSČ 951 31, 

SR, podiel 3/21-ín k celku, 

• Gregušová Zita r. Fűrstenzellerová, Mgr., nar. 27.4.1963, Nobelovo námestie 1173/7, Bratislava 

- Petržalka, PSČ 851 01, SR, podiel 3/21-ín k celku, 

• Dičerová Janka r. Fűrstenzellerová, nar. 29.9.1965, Slnečná 1939/6, Šaľa, PSČ 927 05, SR, podiel 

3/21-ín k celku, 

• Fűrstenzeller Oto r. Fűrstenzeller, nar. 19.4.1984, Súlovce, č. 187, PSČ 956 14, SR, podiel 1/21-

iny k celku, 

• Štadlerová Monika r. Fűrstenzellerová, nar. 3.1.1980, SNP 570/95, Ludanice, PSČ 956 11, SR, 

podiel 1/21-iny k celku, 

• Kopecká Andrea r. Fűrstenzellerová, nar. 28.9.1978, Kovarce, č. 68, PSČ 956 15, SR, podiel 1/21-

iny k celku, 

• Rossberg Lucia r. Fűrstenzellerová, nar. 12.7.1982, Erich-Schütze-Weg 5, Pirna, PSČ 017 96, 

Spolková republika Nemecko, podiel 3/21-ín k celku. 

Cena: 133,45 € za celú výmeru pozemku. 

 

 

 

Bod č. 8.7  začína v zázname od času 2:26:00 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024 ). 

 

8.7 Starosta obce predložil prítomným poslancom návrh uznesenia odpredaja nehnuteľnosti - pozemku parc.  

č. 833/11 o výmere 151 m2, druh pozemku: záhrada, reg. „C-KN“, k. ú. Močenok, zapísaný na LV č. 2425. 

Žiadatelia splnili všetky podmienky potrebné k schváleniu odpredaju pozemku. 

 

Poslanci v rozprave nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci schválili odpredaj pozemku pre manželov Vaškových. 

 

Uznesenie č. 8.7 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov 

predaj nehnuteľnosti - pozemku parc. č. 833/11 o výmere 151 m2, druh pozemku: záhrada, reg. „C-KN“, 

k. ú. Močenok, zapísaný na LV č. 2425. 

 

Odôvodnenie predaja: 

https://mocenok.sk/clanok/ii-riadne-zasadnutie-oz-v-mocenku-v-roku-2024


Obec Močenok sa rozhodla predať predmetný pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa nakoľko 

manželia vyššie uvedený pozemok dlhodobo užívajú ako záhradu a pozemok  

je oplotený. Kúpou si vysporiadajú majetkovo právne vzťahy k užívanej nehnuteľnosti. 

 

Kupujúci: Ľudovít Vaško, rod. Vaško, nar. 08.12.1952  a jeho manželka Helena Vašková,  

rod. Humeníková, nar. 25.02.1955 obaja bytom Párovce 1847/17, 951 31  Močenok.  

 

Cena: 20,- €/m2 

 

 

 

9. Zápisnice z komisií 

 

Bod č. 9 začína v zázname od času 2:28:10 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku  ). 

 

9. Starosta obce predložil prítomným poslancom zápisnice komisií od ostatného zasadnutia OcZ.  

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom materiály. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili 

predsedovia komisií.  

 

Uznesenie č. 9. – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Zápisnice komisií  od ostatného zasadnutia OcZ tak, ako ich predložili predsedovia komisií. 

Zápisnice: 

• Komisia územného plánovania a investičnej činnosti, 

• Komisia financovania, správy majetku a podnikateľskej činnosti, 

• Komisia pre sociálne veci a bytové otázky. 

• Komisia pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok, 

• Komisia pre kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy. 

 

 

 

10. Rôzne  

 

Bod č. 10.1 začína v zázname od času 2:29:50 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ). 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku
https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

10.1 Starosta obce informoval prítomných poslancov o zmene zapisovateľky (tajomníčky) v komisii  

pre sociálne veci a bytové otázky. Starosta obce za tajomníčku komisie menoval  

Ing. Karolínu Machálikovú. Zmena nastala z dôvodu odchodu zamestnankyne obce na  materskú dovolenku. 

 

V rozprave poslanci nevystúpili. 

 

Starosta obce dal hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 8 

Za: 8 

Ing. Rastislav Benčík, Ing. Marek Mesároš, Ing. Lukáš Minár, Mgr. Roman Révay, Mgr. Monika Straňáková 

Kohútová, Mgr. Peter Sýkora, Ing. Jozef Šuvada, PaedDr. Lucia Tóthová 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci zobrali na vedomie informáciu o zmene tajomníčky v komisii pre sociálne veci a bytové otázky. 

 

Uznesenie č. 10.1 – III./OZ/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Močenku 

berie na vedomie 

Informáciu starostu obce o zmene zapisovateľky (tajomníčky) v komisii pre sociálne veci  

a bytové otázky. Starosta obce za tajomníčku komisie menoval Ing. Karolínu Machálikovú.  

 

 

 

11. Diskusia 

 

Bod č. 11 začína v zázname od času 2:31:05 h (videozáznam je uložený na odkaze: 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku ) 

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada poďakoval všetkým, ktorí sa akokoľvek pričinili pri organizovaní festivalu GM. 

Poďakoval sponzorom, ale aj občanom, ktorí darovali zeleninu alebo ovocie. Spoločne sa podarilo zviditeľniť 

obec aj svätého Gorazda. Tento rok bolo 13 súťažných divadelných predstavení a 2 nesúťažné predstavenia. 

Do budúcna požiadal občanov, aby sa chodili kultúrne vyžiť a navštevovali divadelné predstavenia. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora poďakoval Ing. Jozefovi Šuvadovi a KREDIV-u za organizovanie festivalu.  

Aj napriek letným prázdninám sa organizátorom podarilo zabezpečiť 13 súťažných predstavení. Festival 

Gorazdov Močenok v tomto roku splnil podmienky, aby sme mohli nominovať víťaza na festival Scénická 

žatva – čo je vrcholný ochotnícky festival na Slovensku. To sa nám už niekoľko rokov nepodarilo zabezpečiť. 

Ďalším veľkým úspechom je skutočnosť, že do Močenku z Poľska priniesli pozostatky sv. Jána Pavla II. 

KREDIV doteraz nikdy nepýtal dotáciu. Veľkú časť nákladov na festival vždy zaplatila obec a čo mohol, 

zaplatil KREDIV. Napríklad minulý rok vystúpenie Simy Martausovej hradil KREDIV. 

 

Poslankyňa PaedDr. Lucia Tóthová poďakovala všetkým, ktorí sa zúčastnili na GM a tiež 

aj spoluorganizátorom festivalu. Tento rok mala na festivale dcéru a divadelné predstavenia boli veľmi pekné. 

Jej postreh bol, že do budúcna by odporučila dať každému dieťaťu nejakú maličkosť pri oceňovaní. 

https://mocenok.sk/clanok/iii-riadne-zasadnutie-ocz-v-mocenku


 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poďakoval, že občania v ul. Vinohradskej boli vyzvaní, aby upravili kríky  

pri ceste. Z väčšej časti sú kríky a stromy už upravené. Informoval sa, v akom štádiu je skládka stavebného 

odpadu v centre obce, ktorý patrí COOP JEDNOTE. 

 

Starosta obce odpovedal, že Okresný úrad dal majiteľovi dočasné povolenie na skládku a obec do toho 

nevedela zasiahnuť. Obec toto povolenie nevydala, ale videl tam pohyb nákladných áut v deň konania 

zasadnutia OcZ. 

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš požiadal starostu obce, v rámci dobrých vzťahov s vedením COOP Jednota, aby 

s nimi rokoval o odvezení stavebného odpadu. Nie je to normálne, aby v centre obce bol takýto prašný materiál. 

Nerobí sa to v rámci dobrej spolupráce. Vie, že je to súkromný pozemok, ale v rámci nejakých vzťahov 

s Jednotou by sa to mohlo od komunikovať. 

 

Starosta obce zopakoval, že ani vtedy ani dnes nie je s týmto postupom stotožnení a o tom hovoril aj 

s riaditeľom. Nemá problém s tým, že zavolá vedeniu, aby ten odpad odviezli. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval, či má COOP Jednota aj termín, do kedy má ten odpad odstrániť. 

 

Starosta obce odpovedal, že  keďže nás Okresný úrad nekontaktoval a nežiadal od nás stanovisko, tak ani 

nevie, aký majú stanovený termín. Neposlali nám ani na vedomie ich Stanovisko. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay uviedol, že by bolo dobré sa informovať na Okresnom úrade, že dokedy majú 

výnimku. Pri takýchto skládkach stavebného odpadu zasahujú aj vyššie orgány.  

 

Poslanec Ing. Marek Mesároš poďakoval prednostke obecného úradu za zaslanie Smernice odmeňovania 

poslancov Obecného zastupiteľstva v Močenku,  ktorá bola schválená v roku 2019. Požiadal vedenie obce, aby 

postupovalo v zmysle takto prijatého poriadku o odmeňovaní poslancov. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay sa informoval na dôvod preloženia rokovania obecného zastupiteľstva, pretože 

vždy OcZ zasadá v stredu, tak to bolo aj v pôvodnom pláne. Nebolo to vysvetlené ani v maily. Podľa neho 

mnohí poslanci mali nastavené dovolenky tak, aby v stredu mohli byť na OcZ a preto poprosil, aby im neboli 

krátené odmeny. 

 

Starosta obce uviedol, že termín bol preložený kvôli kolízii termínov hlavnej kontrolórky, pretože aj v Šoporni 

malo byť v stredu zasadnutie OcZ a chcel, aby bola prítomná na našom zastupiteľstve kvôli predloženému 

návrhu rokovacieho poriadku.  

 

Poslanec Mgr. Roman Révay poprosil do budúcnosti, aby sa v mailoch uvádzal aj dôvod zmeny termínu. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová informovala o Zmenách a doplnkoch č. 5 územného plánu, 

ktorých obstaranie bolo v januári tohto roku schválené v tomto rozsahu: Doplnenie regulatívov obce  

na území katastrálneho územia obce Močenok o neprípustnú funkciu  územného plánu obce Močenok v znení 

„zariadenia na energetické zhodnocovanie odpadov, iné zhodnocovanie odpadov, nakladanie s komunálnym 

odpadom a priemyselným odpadom s výnimkou pyrolýzy plastov a anaeróbnej digescie“. 

Následne sa prijala Architektonická kancelária Csanda – Piterka, ktorá spracovala dokumentáciu a odborne 

spôsobilá osoba p. Ing. Čuboňová, zmluva bola v júni podpísaná. Dňa  25. júla bolo na úradnej tabuli 

zverejnené oznámenie o územnom pláne Obce Močenok ZaD č.5, kde dotknuté obce a orgány, ako aj občania 



môžu nahliadnuť do dokumentov do 28.8.2024 a lehotu nie je možné predĺžiť. Postupne sa čaká na vyjadrenie 

od dotknutých obcí a štátnych orgánov. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala, či obec vedela o inštalácii ALZA Boxu 

v centre dediny, pretože to tam nevyzerá dobre. 

 

Starosta obce odpovedal, že ALZA box je postavený na súkromnom pozemku. Spoločnosť ALZA poslala 

ponuku aj Obci Močenok, box chceli umiestniť vzadu vedľa budovy kina, s čím Obec nesúhlasila. Túto 

inštaláciu si ALZA dohodla so súkromným majiteľom predajne v dedine. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová sa informovala na program a vystupujúcich na rôznych 

kultúrnych podujatí počas roka v obci, zaujímala sa, kto je zodpovedný za ich výber. 

 

Starosta obce uviedol, že v konečnom dôsledku zodpovedný je on. Obec má odborných pracovníkov  

na oddelení kultúry, ktorí sa tomu venujú celé týždne. Uviedol, že napr. účinkujúcich na Dni obce vyberajú 

rok dopredu. Snažia sa ich vyberať tak, aby oslovili všetky vekové kategórie. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová navrhla, či by sa viacerí nemohli stretnúť a predložiť si svoje 

návrhy. 

 

Starosta obce odpovedal, že to nie je také jednoduché a myslí si, že zamestnanci, ktorí to robia, tak to robia 

dobre. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že si myslí, že treba spraviť zmenu v programe  

na Dni obce a chcela vedieť, že či má ísť za starostom alebo za vedúcou kultúry, pretože od občanov  

má informácie, že chcú zmenu, najmä mladí ľudia chcú zmenu. 

 

Starosta obce oponoval, že okrem covidového obdobia, keď neboli žiadne podujatia, tak na Dňoch obce od 

štvrtku až do nedele večera sleduje ľudí a na 90 % sú občania spokojní, lebo program zachytáva všetky vekové 

kategórie. Keby to bolo zlé, tak by tam neprišlo toľko ľudí. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová oponovala, že sa nepozývajú susedné folklórne skupiny. Inde 

sa navzájom skupiny pozývajú. 

 

Starosta obce sa pýtal, že čo by chceli mladí ľudia. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že by chceli iné skupiny.  

 

Poslanec Ing. Jozef Šuvada sa prihovoril za určité zmeny v programe na Dni obce. Rozprával sa s vedúcou 

kultúry aj so zamestnankyňou obce Ivetou Leššovou, že Močenskí speváci spievajú vždy na konci programu 

a spievajú pre pár ľudí. V sobotu, keď je vyhodnotenie gulášov, tak by sa tam hodil spev a harmonika. Pred 

5timi rokmi to tak bolo, že vystupovali v sobotu. Platené skupiny vystupujú v sobotu a domáce súbory 

vystupujú v nedeľu pre pár ľudí. Navrhoval by zmenu, nech platené skupiny sú v nedeľu a domáce súbory  

sú v sobotu. Váži si, čo vedenie a obec robí pre mladých. 

 

Starosta obce odpovedal, že na 90 % obecných podujatí vystupujú domáce skupiny. Nerobia to na truc,  

ale robia to preto, aby každý si užil kus svojej kultúry. Požiadal ich, aby rešpektovali ich výber. Robia to 



najlepšie, ako vedia. Ak sa program nebude občanom páčiť, tak bude prvý, ktorý vydá príkaz, aby sa program 

zmenil. 

 

Poslanec Mgr. Peter Sýkora uviedol, že v sobotu, keď vystupujú kapely, po nich je diskotéka. To sa vždy 

potiahne. To nemôže byť v nedeľu, pretože v pondelok ráno idú ľudia do roboty. V nedeľu už o to nebol 

záujem. Keď aj vystupovala dychovka z Moravy, tak o desiatej večer sa už ľudia rozchádzali. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay informoval prítomných poslancov aj občanov, že približne pred 3 týždňami bolo 

verejné prerokovanie  plánovaného investičného zámeru veterných parkov v dvoch variantoch. Prerokovanie 

bolo v kinosále, kde investor v 1. variante počíta so 7 turbínami, v 2. variante s 9 turbínami. Prekvapilo ho, že 

bola nízka účasť, nevie, či to bolo tým termínom alebo nezáujmom občanov o túto problematiku. Investor to 

na prerokovaní dosť podrobne vysvetlil.  

Ďalej si všimol výkopové práce v ul. Pri kamennom moste. 

 

Starosta obce odpovedal, že stavebník bol vyzvaný, aby si rúru vykopal, lebo ju uložil na obecný pozemok. 

Obec jeho pozemok obíde a vykope sa jarok tak, aby išla voda do potoku Pri Kamennom moste. 

 

Poslanec Mgr. Roman Révay spomenul problémy s kanalizáciou pri návalových dažďoch v ul. Čingov.  

Nie celkom sa stotožnil  so stanoviskom riaditeľky vodární, že za to môžu občania. Podľa neho to potrubie nie 

je dimenzované na toľko domácností, ktoré sú teraz na kanalizáciu napojené. Podľa neho bude asi treba tlačiť 

na vodárne, aby prerobili kanalizáciu v lokalite Čingov. 

 

Starosta obce odpovedal, že sám urguje riešenie tohto problému. Podľa neho nie je dobrá kombinácia 

gravitačnej a tlakovej kanalizácie.  

Čo sa týka verejného prerokovania, tak ako si našli čas občania, ktorí tam boli, tak si ho mohli nájsť aj iní 

občania.  

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár sa informoval na zadymovanie kanalizácie, či je zrejmý nejaký termín. Pani 

riaditeľka uviedla, že zodpovední za problémy s kanalizáciou sú občania a tiež sa s tým názorom nestotožnil. 

 

Starosta obce odpovedal, že nevie o tom, že už vodárne robili zadymovanie kanalizácie, aby zistili, kto do 

splaškovej kanalizácie odvádza dažďovú vodu. 

 

Poslanec Ing. Lukáš Minár reagoval na program na Dni obce, pretože podľa neho ten výber skupín, ktoré 

spomínal starosta obce nie je smerovaný pre mladú generáciu. Napr. Pavol Hammel, Beáta Dubasová, 20 roční 

nevedia, kto to je.  

 

Starosta obce oponoval, že pre mladých občanov je v noci diskotéka. Sám nevie, čo mladí v dnešnej dobe 

počúvajú. 

 

Poslankyňa Mgr. Monika Straňáková Kohútová uviedla, že podľa občanov sa vykonalo zadymovanie  

2. augusta. 

 

Starosta obce odpovedal, že rozumie tomu, že z taktického hľadiska vodárne termín neoznámia, aby sa občania 

vopred nepripravili. 

 

 

 



12. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval poslancom za účasť a konštruktívny prístup na III. zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva v roku 2024. 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Roman Urbánik 

starosta obce 

 

 

Zapísala: Ing. Lucia Benčíková 

Močenok, 27. 08. 2024 
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